
  

 
 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  16/1 2023 
Tidspunkt: kl. 19-21 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 

Deltagere: Svend Erik, Line, Jakob, Bente, Birgitte, Annette, Pia, Lotte, 
Jan, Thomas, Frederik 9C 
Fraværende: Line, Jakob, Pia og Frederik  
Referent: JS 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på be-
slutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

Dagsordenen blev godkendt  

2. Opfølgning på referat (B) 
 
 

Intet  

3. Kort orientering (O) 
- Fra elevråd 
- Fra skoleledelsen 
- Fra formanden 
- Fra øvrige med-

lemmer 
- Elevtal 463 

 

Elevrådet er gået i gang med arbejdet omkring ”elev-
millionen” 
 
Formanden og Lotte orienterede om en henvendelse 
om ”Team Rynkeby”-løb. Arrangementet ligger i år da-
gen efter skolefesten, så det passer ikke med plan-
lægningen. Skolebestyrelsen er opmærksom på, at 
der også let kan være udfordringer ift. at finde sponso-
rer, og det kan lægge et unødigt pres på de enkelte 
familier. 
 
Forældrene i skolebestyrelsen skal på kursus i mor-
gen i Havnbjerg.  
 
Lotte orienterede omkring processen vedrørende an-
sættelsen af viceinspektør, hvor samtalerne er i gang. 
Terminsprøverne for 8. og 9. klase er startet i dag og 
afholdes i denne og næste uge. 
Skolens elevtal skrives fremadrettet på dagsordenen 
til møderne i skolebestyrelsen, så vi kan følge tallet. 
 

 

4. Økonomi, gennemgang af 
regnskab 2022 og budget 
2023, løn og øvrig drift, 
herunder afledte konse-
kvenser og opgaver. 
Tidsplan for skoleårets 
planlægning. 

- Bilag 
 

Lotte gennemgik ønskerne for 2023 omkring ”øvrig 
drift” for skoledelen og SFO, hvor der samlet set er en 
difference på ca. 73.000 kroner. Der blev nævnt for-
skellige forslag, så budgettet for ”øvrig drift” kan gå i 
nul 
 
Skolens samlede resultat for 2022 er lige nu et under-
skud på ca. 952.000 kroner. Der mangler ganske få 
refusioner.  
 
Hvis ikke vi gør noget, kommer vi lige nu ud af 2023 
med et samlet underskud på ca. 1.600.000 kroner.  
 
Vi kigger ind i et skoleår, hvor der kan være brug for 
færre ansatte. 
 

LC 



  

 
 

I tildelingsmodellen er der afsat 4% af den samlede 
lønsum til vikarudgifter, som man fx kan kigge på, un-
derskuddet kan deles op over 2 år, og man kan over-
veje klassekassernes størrelse. 
 
Skolebestyrelsen godkender oplægget, men har brug 
for at italesætte, at udgifterne til de digitale læremidler 
er meget høje.  
 

5. Orientering om den nye 
meddelelsesbog, og det 
som bestyrelsen skal have 
indflydelse på. 
 

Lotte orienterede om meddelelsesbogen, som skal er-
statte elevplanen. Der arbejdes på en fælles skabelon 
i kommunen.  

LC 

6. Økonomi (O/D) 
- Bilag: Budgetop-

følgning   
 

  
Udgår – ligger i punkt 4 

 

7. Eventuelt (O) 
 
 

Intet  

8. Kommende møder:  6/3-23   

 


